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1. Meddelelser fra: 

• Elevråd – Anne Marie og elevrådet har ikke holdt møde endnu, men der er normalt valg til 

elevrådet i løbet af august/september. 

• Formand – Intet nyt 

• Skoleleder 

• Skolestart – hvordan er det gået. Det er gået rigtigt godt og vi er kommet godt i gang. 

• Vi har en forespørgsel i forhold til den kompenserende undervisning, vi skal have i 

forbindelse med, at vi sender eleverne hjem kl. 13.25, så de kan nå deres bus. 

Passer det jer bedst at vi afvikler de 9 ekstra undervisningsgange pr forkortet skoledag, 

som en samlet blok på en uge, eller som rullende dage. 

Skolebestyrelsen drøftede spørgsmålet og foreslår at vi ligger de forlængede dage i en 

samlet blok, så det er flere uger i streg at elevernes dage er forlængede. Det kunne fx 

være i januar – februar og evt. lidt i marts, da uge 7 er vinterferie. Vi tager det med 

tilbage til personalegruppen. 

• Trafikdag d. 27. august og hytteture for 3.-6. kl. 12.-13. september. – til orientering. 

• Vi har en sygemeldt i personalegruppen– til orientering 

• Foto af dem vi mangler foto af på hjemmesiden. Det er Tina, der gerne vil havde dem, så 

jeg har lovet at tage billeder af Marie, Bo, Mette og Lene. Det er sket. Anders sender 

billeder til Tina. 

• SFO – De er i gang med en revision af MIB og Line vil senere fremlægge den for 
Skolebestyrelsen. 

• Medarbejdere – intet nyt. De er kommet godt i gang med skoleåret. 
• Støtteforening – Der har henover det sidste år været et par kontakter til Børnehusenes 

bestyrelser omkring et samarbejde, men de afventer at høre nyt.  
• Økonomi – vi forventer fortsat et underskud for indeværende år og håber, at vi får så mange 

elever som vores prognose tilsiger, men det ved vi jo reelt først efter indmelding i 2024. Til 
orientering. 
 

2. Grillaften – den sidste planlægning – husk årsberetning og indlæg fra Støtteforening (Husk 

årsberetninger skal efterfølgende sendes til Anders, da de skal arkiveres i E-doc.)  

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

Onsdag d. 14.08. 2024 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Klik her for at angive tekst. 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen , Anders sørger for det. 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

Det blev aftalt, at vi nøjes med formandens beretning og at Anders sender et oplæg til Maria til 

hendes årsberetning, herunder den der blev aflagt sidste år, 

Støtteforeningen kommer derpå med noget PR for støtteforeningen. 

Før ferien lavede vi nedenstående plan vi skal have fulgt op på. 

Sara tilrettede indbydelsen så det bliver onsdag d. 28. august kl. 17.30 – 19.30. 

Den er tilsendt Anders, der sender den ud før sommerferien og igen efter skolestart. 

Der vil foruden aktiviteter med hoppepude, legeplads, grønt område mv. være mulighed for 

rundbold, volley, og diskgolf. 

Mette spørger Michael Muldbjerg ang. at låne: 

• Borde stole – Det er ok  

• Klub køkken til at udskærer evt. kager fra 6. kl.? Det er ok 

• Toiletter Det er ok. 

• Grill til den medbragte grillmad. – Lånes i No Det er ok. 

• Skolen sørger for grillkul – optændingsbriketter – kiks og skumfiduser til dessert 

Anders eller Klaus sørger for det. 

• Aulaen til beretning mv. Det er Skolebestyrelsens beretning v. Marie og så er det 

støtteforeningen ved Marie eller hvordan I lige fordeler opgaverne. Det er der styr 

på jf. ovenstående. 

 
3. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker 

bag ordene.   

• Hee skoles princip for forældreråd 

• Oplæg vedr. klassearrangementer, som forældreråd evt. kan lave. 

• Vi gennemgik dem med mindre rettelser og godkendte dem. Anders vedlægger dem i 

referatet og Tina lægger dem på hjemmesiden. 

 

4. Evt.  

Intet til evt. 


